
    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
PROTOKOLL  
Idrettsstyrets møte nr. 22, 13. november 2024 (2023 - 
2025)/ Oslo/Ullevål Stadion 
 
Deltok:  
Zaineb Al-Samarai, Arne Bård Dalhaug, Sondre Sande Gullord, Erik M. Unaas,  
Mia Larsen Sveberg, Sara Stokken Rott, Ole R. Jørstad, Astrid Strandbu, Marco 
Elsafadi (bortsett fra sakene 178, 182, 183, 184, 185, 186, 187, 188, 189 og 190), 
Sebastian Henriksen, Magnus Nedregotten, Åsmund Sæbøe, Astrid Uhrenholdt 
Jacobsen (bortsett fra sakene 178, 182, 183, 184, 185, 186, 187, 188, 189 og 
190), Kristin Kloster. 
 
Meldt fravær: Elisabeth Faret 
 
Fra administrasjonen: Nils Einar Aas, Finn Aagaard og Magnus Sverdrup 
(referent).  
 
Presidenten åpnet idrettsstyremøte nr. 22 (2023-2025), 13. november 2024,  
kl. 0900.  
 
Møtet var vedtaksført.   
 
Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til sakene som lå til behandling.  
 
 
 
 
 
 
 
 



Sak 176: Godkjenning av sakliste, innkalling, protokoller og referater 
Vedtak:  

1. Innkallingen ble godkjent.   
2. Saklisten ble godkjent.   
3. Idrettsstyret godkjente protokollen fra idrettsstyremøte nr. 21 (2023-

2025), 9. oktober 2024.   
4. Idrettsstyret tok protokollen fra Kontrollutvalgets møte nr. 8 (2023-

2025), 11. oktober 2024 til orientering.    
5. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 7. oktober 2024 til 

orientering.    
6. Idrettsstyret tok referatet fra presidentskapets møte 4. november 2024 

til orientering.  
 
 
Sak 177: Oppfølging av sak 18.3 fra idrettstinget 2023 – Utvalg for godt 
styresett 
Idrettspresidenten innledet til saken. 
 
Bakgrunnen for saken er vedtaket i sak 18.3 på idrettstinget i 2023:    
 
«Idrettsstyret skal i kommende tingperiode nedsette et utvalg med mandat til å 
vurdere, evaluere og gi anbefalinger til endringer i premissfaktorer for 
ytterligere å forbedre godt styresett i NIF. Basert på utvalgets arbeid skal 
idrettsstyret komme tilbake til idrettstinget i 2025 med forslag til endringer.   
 
Forhold utvalget skal evaluere og vurdere inkluderer, men er ikke avgrenset til, 
følgende:   
 

• Idrettsstyrets størrelse   
• Begrensninger for antall valgperioder for idrettsstyret   
• Alternerende valgordning til idrettsstyret og frekvens for valg   
• Alternerende valgordning til valgkomiteen i NIF og frekvens for valg   
• Prosess og mandat for å innstille til idrettstinget på valg av valgkomiteen 

i NIF   
• Begrensninger for andre roller og representasjonsoppdrag ved verv i 

valgkomiteen i NIF   
• Kvoter og valgbarhet for unge representanter i idrettsstyret, 

valgkomiteen i NIF og andre organisasjonsledd.  
 
Utvalget skal blant annet bestå av tillitsvalgte fra særforbund og idrettskretser 
og ett eller flere tidligere medlemmer av idrettsstyret og valgkomiteen i NIF.» 
 
Utvalget, som ble nedsatt i styremøte nr. 5 (2023-2025), 12. oktober 2023 (ref. 
sak 39), har nå avlevert sin rapport.  



Utvalgsleder Anne Farseth gjennomgikk rapporten. 
 
I tillegg til å ta rapporten til orientering og be generalsekretæren gjøre 
rapporten offentlig kjent, var idrettsstyret enige om at presidentskapet, 
sammen med generalsekretæren, skal forberede en sak til styremøtet 28. 
november 2024 om den videre behandlingen av rapportens anbefalinger frem 
mot idrettstinget 2025. 
 
Rapporten vil også bli presentert av utvalgslederen på NIFs ledersamling den 
14. november 2024. 
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret tok rapporten til orientering.   
2. Idrettsstyret ba generalsekretæren gjøre rapporten offentlig kjent.  
3. Presidentskapet, sammen med generalsekretæren, fikk mandat til å 

forberede en sak til styremøtet 28. november 2024 om den videre 
behandlingen av rapportens anbefalinger frem mot idrettstinget 2025. 

 
 
Sak 178: Prinsipper for fordeling av spillemidler i 2025 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Forvaltningsansvarlig i NIF, Katrine Osland Netland, orienterte videre. 
 
Oppsummert om Post 1 – Rammetilskudd og kompetansetilskudd til 
idrettskretsene: 

• Fordeles etter samme prinsipper som tidligere. 
• Kriteriene for fordeling av tilskudd til idrettskretsene vil evalueres frem 

mot tildelingen for 2026. 
 
Oppsummert om Post 2 - Grunnstøtte til særforbund: 

• Post 2 fordeles etter kriteriene som ble vedtatt i 2024. 
• Ny modell for paraidrettstilskudd. 
• For 2025 er det vedtatt en overgangsordning, som utgjør en kombinasjon 

av gammel modell og ny modell med følgende miks:  
- 1/3 gammel modell, 2/3 ny modell 

• For gammel modell benyttes beregningen for 2023 uendret, for ny modell 
benyttes beregningen for 2025. 

 
Oppsummert om Post 3 – Barn, ungdom og bredde: 

• Fordeles etter samme kriterier som for 2024.  
• For 2025 er det vedtatt en overgangsordning, som utgjør en kombinasjon 

av gammel modell og ny modell med følgende miks:  
- 1/3 gammel modell, 2/3 ny modell 



• For gammel modell benyttes beregningen for 2023 uendret, for ny modell 
benyttes beregningen for 2025.  

• Kriteriene kvalitet og verdigrunnlag for 2026, vil bli sendt ut sammen med 
tildelingsbrevet for 2025.  

 
Oppsummert om Post 4 – Toppidrett 

• Fordelingen av spillemidlene over post 4 vil foregå etter samme kriterier 
som tidligere. 

 
Vedtak: 
1. Post 1: Ramme- og kompetansetilskudd til idrettskretser:  

1. Tilskuddet til idrettskretsene fordeles etter de samme fordelingskriteriene 
som for 2024.   

• Den totale rammen for tilskuddene fastsettes i forbindelse med 
budsjettbehandlingen for 2025.  

• Samordnet rapportering fra 2023 legges til grunn der det ikke 
foreligger annet og nyere tallgrunnlag.  

• Som grunnlag for kompetansetilskudd legges rapportering av 
gjennomførte kurs i 2024 til grunn. 

 
2. Post 2: Grunnstøtte til særforbund:  

1. Rammetilskuddet til særforbundene fordeles etter de samme 
fordelingskriteriene som for 2024.   

• Samordnet rapportering fra 2023 legges til grunn der det ikke 
foreligger annet og nyere tallgrunnlag  

• Norges Bedriftsidrettsforbund behandles utenfor ordinær 
fordelingsmodell og tildeles en ramme under aktivitetsomfang.  

• Paraidrettstilskuddet fordeles etter nye kriterier for 2025. For å sikre 
forutsigbarhet, innføres en overgangsordning, med 90%-regel.  

2. For fordelingen for 2025 skal det benyttes en overgangsordning som 
beskrevet, for å sikre forutsigbarhet. 

 
3. Post 3: Barn, ungdom, bredde:   

1. Rammetilskuddet til barn, ungdom og bredde fordeles etter de samme 
fordelingskriteriene som for 2024. 

• Som grunnlag for beregningen av aktivitetsomfang legges samordnet 
rapportering fra 2023 til grunn. Som grunnlag for tildeling av tilskudd 
til kompetanse, legges rapporteringen av gjennomførte kurs i 2024 til 
grunn. Grunnlag for fordeling av kvalitet- og verdigrunnlag er 
særforbundenes score på vurderingskriteriene.  

• Norges Bedriftsidrettsforbund inkluderes bare i beregningen av 
tilskudd over post 3 innenfor kategoriene "kompetanse" og 
"implementering av kvalitet og verdigrunnlag".  



2. For fordelingen for 2025 skal det benyttes en overgangsordning som 
beskrevet, for å sikre forutsigbarhet. 

 
4. Post 4: Toppidrett:  

•  Spillemidlenes post 4 fordeles etter de samme fordelingskriteriene som i 
2024.    

• Generalsekretæren gis fullmakt til å omfordele tilskudd med 
utgangspunkt i mangelfull aktivitet og måloppnåelse sammenholdt med 
eventuelle behov for å forsterke innsatsen på nye områder og overfor 
andre prioriterte tilskuddsmottakere. 

 
 
Sak 179: Oppnevnelse av styremedlemmer fra NIF i Stiftelsen Antidoping 
Norge 
Generalsekretæren innledet til og orienterte i saken. 
 
Styret i Antidoping Norge (ADNO) består av seks frittstående medlemmer, 
hvorav tre styremedlemmer oppnevnes av NIF og tre styremedlemmer 
oppnevnes av staten/Kultur- og likestillingsdepartementet. Medlemmer av 
stiftelsens styre har fire års funksjonstid. 
 
Kristin Grefberg og Thor-Arne Wullum har vært NIFs representanter i ADNOs 
styre i perioden 2021-2024. Disse to representantene har viktig kompetanse 
innen medisin (Grefberg) og juss (Wullum).  
 
Begge har sagt seg villige til å gjenoppnevnes. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret gjenoppnevnte Thor-Arne Wullum og Kristin Grefberg som 
styremedlemmer til Stiftelsen Antidoping Norge. 
 
 
Sak 180: NIFs sanksjonsregelverk, ny §§ 1-21 og 1-22 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Advokat i NIFs juridiske avdeling, Siri Grønborg Christensen, orienterte videre. 
 
Bakgrunnen for saken er resolusjonen fra årets ledermøte i Ålesund; «Idretten 
skal reagere på risikoatferd». I resolusjonen ble det blant annet fremhevet at 
det er viktig at idretten reagerer tidlig mot risikoatferd, og det ble vist til at 
idrettsstyret kan vedta endringer i NIFs sanksjonsregelverk, dersom styret 
mener det er nødvendig.   
 
  



Et tilsvarende behov er også avdekket i forbindelse med arbeidet med 
gjennomgangen av NIFs sanksjonsregelverk, som styret ble orientert om i møte 
nr. 15 (2023-2025) 25. juni 2024, i sak 135. 
 
Generalsekretæren har derfor utarbeidet et forslag til endringer i NIFs 
sanksjonsregelverk som hjemler tiltak organisasjonsledd kan iverksette ved 
mulig regelbrudd, og hvor formålet er å gi idrettslag og særforbund flere 
virkemidler i en tidlig og uavklart situasjon i en tidsbegrenset fase, samt å 
ivareta medlemmenes opplevelse av trygghet. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok ny §§ 1-21 og 1-22 i NIFs sanksjonsregelverk, med de 
endringene som fremkom i styremøtet. 
 
Bestemmelsene trer i kraft umiddelbart. 
 
 
Sak 181: Saksbehandling ved varsler mot tillitsvalgte i NIF   
 
Vedtak: 
Denne saken ble utsatt til styremøtet 17. desember 2024. 
 
 
Sak 182: Styreinitierte saker til idrettstinget 2025 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder av organisasjonsutvikling i NIF, Ole-Anders Stensen, orienterte videre. 
 
Bakgrunnen for saken er at det i idrettsstyremøte nr. 21 (2023-2025), sak 174 
g), ble diskutert hvilke saker som det kunne være aktuelt for idrettsstyret å 
fremme på idrettstinget 2025. 
 
Av disse, samlet idrettsstyret seg om at det skal jobbes videre med lisenser 
som økonomisk barriere for ungdom i idrett og grensene for revisjonsplikt i NIFs 
lov (lovsak) frem mot idrettstinget i 2025. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret ba generalsekretæren arbeide videre med følgende styreinitierte 
saker fram mot behandling på idrettstinget 2025:  

• Lisenser som økonomisk barriere for ungdom i idrett 
• Grensene for revisjonsplikt i NIFs lov (lovsak) 

 
 
 



Sak 183: Søknad om støtte til Paraidrettssenteret i Trøndelag 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder breddeidrett, organisasjon og utvikling i NIF, Dagfrid Forberg, orienterte 
videre. 
 
Trøndelag idrettskrets åpnet «Pararidrettssenteret i Trøndelag» 28. februar 
2022. Senteret har blitt finansiert gjennom spillemidler til anlegg, støtte fra 
Trøndelag fylkeskommune og Trondheim kommune og fra eksterne aktører.  
Nå har idrettsstyret mottatt en søknad om engangstilskudd, samt årlig 
driftstilskudd, til paraidrettssenteret. 
 
NIF har tidligere (i 2020) avslått søknad om økonomisk støtte til senteret. Da 
var arbeidet med paraidrettssenteret allerede i gang. 
 
Paraidrettssenteret i Trøndelag har blitt et kompetansesenter som mange 
benytter til å få prøvd ut ulike paraidretter, til kompetanseheving og til 
inspirasjon for andre som ønsker å få mer innsikt. Det har vært godt besøkt av 
både lokale paraidrettsutøvere, særforbund, idrettslag, idrettskretser og 
kommuner fra andre deler av landet. 
 
Det skal i 2025 gjøres en evaluering (og herunder bruk av post 1 midler) av det 
fellesidrettslige regionale paraidrettsarbeidet i idrettskretsene. 
Paraidrettssenter vil da bli en del av denne evaluering og i den forbindelse kan 
det vurderes hvilke premisser som skal ligge til grunn for ev. fremtidige 
paraidrettssentre. 
 
Idrettsstyret understreket også at NIF, på et prinsipielt grunnlag, ikke kan dekke 
kostnader ved etablering og drift av idrettsanlegg over NIFs post 1 (Grunnstøtte 
NIF og idrettskretser). 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret anerkjenner Trøndelag idrettskrets betydelige innsats for å 
etablere og drifte paraidrettssenteret i Trøndelag, og overføringsverdien dette 
har for resten av norsk idrett. Idrettsstyret peker på at det regionale 
paraidrettsarbeidet skal evalueres i 2025, blant annet som et ledd i 
evalueringen av post 1-tilskuddet til idrettskretsene. 

1. På et prinsipielt grunnlag bør ikke NIF dekke kostnader ved etablering og 
drift av idrettsanlegg over NIFs post 1 Grunnstøtte NIF og idrettskretser. 

2. Idrettsstyret avslår søknaden om støtte til paraidrettssenteret i 
Trøndelag. 

3. Idrettsstyret ber administrasjonen gå i dialog med Trøndelag idrettskrets 
slik at paraidrettssenteret inngår som en del av evalueringen av det 
regionale paraidrettsarbeidet. 



Sak 184: Kommersiell strategi – 2025-2028 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder kommersiell forretningsutvikling i NIF, Rune Midthaug, orienterte videre. 
 
Forslaget til kommersiell strategi for NIF ble presentert for idrettsstyret i sak 
153 b) i idrettsstyrets møte nr. 18 (2023-2025), 20. og 21. august 2024.  
 
NIFs visjon og verdier er førende for det kommersielle arbeidet. «Idretten Vil» 
gir tydelig retning. Det kommersielle arbeidet skal bidra til at NIF når sine 
overordnede mål, og skal støtte opp om NIFs virksomhetsidé og ha fokus på 
NIF sine innsatsområder.  
 
I tillegg skal det kommersielle arbeidet støtte opp om den nye 
kommunikasjonsstrategien.  
 
Det kommersielle arbeidet vil ha fokus på samarbeid med større norske 
virksomheter, med samarbeidsprosjekter som gir verdi og nytte for begge 
parter.    
 
Arbeidet med den digitale kommersielle delen av strategien er under arbeid. 
Dette arbeidet skal hektes på den kommersielle strategien. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vedtok den kommersielle strategien for perioden 2025-2028. 
 
 
Sak 185: Utredning søknad om Special Olympics World Winter Games i Norge 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Assisterende generalsekretær, Else-Marthe Sørlie Lybekk, orienterte videre. 
 
Denne saken har sin bakgrunn i idrettstingvedtak nr. 11.5, på det 
ekstraordinære idrettstinget i 2021. 
 
I styremøtet 7. mai 2024 (møte 13, 2023-2025) ble det lagt frem en ekstern 
vurdering av de økonomiske og administrative konsekvensene for NIF knyttet til 
et mulig fremtidig Special Olympics World Winter Games i Norge. Vurderingene 
antydet et kostnadsbilde på om lag 500 MNOK. 
 
Det har vært gjennomført sonderinger i eksisterende møtepunkt med 
myndigheter denne høsten. Signalene har vært at idretten selv må gjøre 
prioriteringer og at budsjettrammene er stramme. Dette medfører tøffe 
prioriteringer for flere sektorer fremover, idretten inkludert. 



Det har vært kontakt på tillitsvalgtnivå med tingforslagets forslagsstillere. De 
har forståelse for dette synspunktet, men ønsker ikke at døren skal lukkes for 
all fremtid med tanke på få dette arrangementet til Norge.  
 
Vedtak: 
Idrettsstyret vil etter en helhetlig vurdering ikke gå videre i inneværende 
tingperiode med sondering om å få arrangere et Special Olympics World Winter 
Games i Norge.  
 
 
Sak 186: Idrettens prioriterte saker – Stortingsvalget 2025 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder for samfunnskontakt og idrettspolitikk i NIF, Frida Blomgren, orienterte 
videre. 
 
Det er viktig at idrettens stemme blir hørt i forbindelse med det kommende 
Stortingsvalget, og at idrettens prioriterte saker løftes frem og debatteres. Med 
bakgrunn i arbeidet som ble startet på Ledersamlingen i juni 2024 ble 
idrettsstyret forelagt forslag til fire prioriterte områder; anlegg, rammevilkår, 
samfunnsbidraget og økonomi som barriere.   
 
Idrettsstyret vil i styremøtet 22. januar 2025 (2023-2025) vedta idrettens 
prioriterte saker og rammene for arbeidet. I perioden fra mars 2025 og frem til 
valget i september, skal handlingsplanen for idrettens prioriterte saker 
gjennomføres.   
 
Arbeidet med å gi innspill til partiprogrammer er godt i gang. Administrasjonen 
gir innspill basert på vedtatt politikk og tilpasser innspill til ulike partier.  
 
Vedtak: 

1. Idrettsstyret ba generalsekretæren om å arbeide videre med 
utarbeidelsen av idrettens prioriterte saker i forbindelse med 
Stortingsvalget 2025, og å innarbeide innspillene som fremkom i 
styremøtet.  

2. Idrettsstyret ba generalsekretæren komme tilbake til styremøtet 22. 
januar 2025 med endelig forslag til prioriterte saker og rammene for det 
videre arbeidet.  

 
 
Sak 187: Utmerkelser  
Denne saken er unntatt offentlighet. 
 
 



Sak 188: Orienteringssaker 
a) Internasjonal orientering 

Leder av NIFs styresekretariat, Magnus Sverdrup, orienterte om 
generalforsamlingen i Association of National Olympic Committees 
(ANOC) som ble avholdt i Portugal i månedsskiftet oktober/november 
2024. 
 
I forbindelse med denne generalforsmalingen ble det opplyst at IOCs 
Olypmic Solidarity Fund for perioden 2025-2028, vil utgjøre 650 mill. 
USD. Dette er en økning fra 590 mill. USD fra forrige periode. Dette 
fondet, som også kommer norsk idrett til gode, skal bidra til å sikre global 
idrettsdeltakelse. 
 
Det ble også gitt informasjon fra IOC om Olympic E-sport Games, som 
skal arrangeres for første gang høsten 2025. Det er de nasjonale 
olympiske komiteer (NOCs) som skal sende lag, men det er ikke påkrevet 
at NOCs sender lag. 
 
Det vil bli konkurrert innen physical games, simulated sports games og 
traditional esports games. 
 
Endelig program, kvalifiseringsløsning, deltakerprosess og videre veikart 
blir besluttet Q1 2025. 
 
NIFs internasjonale avdeling avholder frokostseminar om dette 2. 
desember 2024, og det jobbes videre i arbeidsgruppa (ledet av 
idrettsstyremedlem Ole Jørstad) for å avklare våre nasjonale 
særforbunds ståsted med tanke på e-sport. 
 
NIF har nå fått en avklaring fra UDI knyttet til innstrammingen av 29. mai 
2024 som ble gjort for innreisemulighetene for russiske borgere. 
Utgangspunktet er at russiske borgere ikke får besøksvisum dersom «du 
skal på turistbesøk i Norge eller for andre formål som er ikke-essensielle» 
(egen uthevelse). Med tanke på idrett, så uttaler UDI at «Vi gjør unntak 
for bortvisning for de som faller inn under utlendingsforskriften § 1-1 
første ledd bokstav d: profesjonelle idrettsutøvere og medfølgende 
støtteapparat. Det vil si de som typiske har dette som yrke og f.eks skal 
delta i større stevner/turneringer det være seg OL, Champions League, 
Bislet games etc. […] Hvorvidt idrettsutøvere er profesjonelle etter §1-1 d 
og dermed skal tillates innreise, må vurderes konkret i den enkelte sak 
basert på fremlagt dokumentasjon.»  
 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om oppfølgingen av 
intensjonsavtalen som ble inngått mellom NIF og Den sørkoreanske 



olympiske komité, samt om at NIF dessverre ikke nådde opp med 
søknaden knyttet til Operasjon Dagsverk i 2025. Det ble også gitt en 
skriftlig orientering knyttet til støtteordning for internasjonale kandidatur 
2025. Her har to av fem kandidater som har mottatt støtte fra NIF nådd 
frem og fått de internasjonale posisjonene de søkte om støtte for. 

 
b) Status - Krafttak for mangfold 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om status i arbeidet med Krafttak 
for mangfold. Her fremkom blant annet at 51 særforbund nå har 
gjennomført, eller er i sluttfasen av, mangfoldkartlegging og workshop, 
og at 15 av 33 pilotprosjekter nå har gjennomført sluttsamtale og levert 
full rapport. 

 
c) Digital strategi 

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om at det er jobbet videre med å 
tydeliggjøre den digitale strategien som ble presentert for idrettsstyret i 
august. Strategien skal presenteres på NIFs ledersamling 14. november 
2024 og sendes ut i etterkant av samlingen. Det vil tilrettelegges for 
innspills- og forankringsmøter for særforbund og idrettskretser i 
november/desember, og strategien skal opp som en vedtakssak i 
idrettsstyret 17. desember 2024. 

 
d) Status arbeidet med nytt nasjonalt toppidrettssenter 

Generalsekretæren innledet til og orienterte i saken. 
 
Det er igangsatt prekvalifisering av entreprenørmiljø som skal gi tilbud til 
å bistå i utviklingen av prosjektet. Fristen for å komme med tilbud er 6. 
november 2024. Utvelgelse vi skje i midten av desember. 
 
Prosjektet har bedt NIFs juridiske avdeling om bistand for å avklare 
muligheter og begrensninger for finansierings- og eierskapsmodeller som 
også omfatter bruk av spillemidler i NT. 
 
Det er utarbeidet en ramme til kommunikasjonsplan for prosjektet. Den vil 
bli videreutviklet. 

 
e) Terskelverdier - Status arbeidsgruppe og prosess  

Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om oppfølgingen av sak 97 i 
styremøte nr. 11 (2023-2025), 20. mars 2024.  
 
Det har blitt etablert en arbeidsgruppe som består av generalsekretærer 
fra Fekting, Amerikanske idretter, Gym og turn og Volleyball, i tillegg til 
representanter fra NIFs administrasjon.  



Terskelen for å bli tatt opp som særforbund i dag er 1500 medlemmer, og 
har ligget på samme nivå over lang tid. Man ønsker derfor å vurdere om 
det er behov for nye terskelverdier for opptak av særforbund, slik det ble 
besluttet på idrettstinget i 2023.  
 
I forlengelsen av dette er det også naturlig å vurdere om det skal 
medføre noen konsekvenser for særforbund som havner under disse 
terskelverdiene, og som ikke ville blitt tatt opp som særforbund dersom 
de hadde søkt med dagens medlemsmasse. 
 
For å kunne vurdere behovet for å endre terskelverdiene for opptak av 
nye særforbund, må idretten ta stilling til hvordan man best mulig bør 
organisere norsk idrett for å sikre robuste særforbund. 
 
Arbeidsgruppen sendte før sommeren ut en høring til alle særforbund. 
Høringen hadde svarfrist 30. august 2024. Basert på denne høringen, har 
arbeidsgruppen utarbeidet en ny høring, som skal sendes til særforbund i 
november 2024.  

 
f) Strategi- og organisasjonsutviklingsprosjektet for idrettskretsene 

Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Leder organisasjonsutvikling i NIF, Ole-Anders Stensen, orienterte videre. 
 
I idrettsstyresak nr. 120, i idrettsstyrets møte nr. 12 (2021-2023), 22. juni 
2022, la generalsekretæren frem et forslag om gjennomføring av et 
strategi- og organisasjonsutviklingsprosjekt for idrettskretsene (SOU for 
IK). Idrettsstyret vedtok utkastet til styringsdokument for prosjektet, hvor 
generalsekretæren var satt som eier. SOU for IK er nå fullført. 
 
Hovedområdene i prosjektet omhandler: 

• Definere og beskrive idrettskretsenes kjerneoppgaver. 
• Identifisere tjenester i NIF-linja med stort potensial for å 

effektivisere og/eller styrke kvaliteten ved å vurdere rolle- og 
ansvarsfordeling. 

• Evaluere og videreutvikle fagteammodellen. 
 

 
g) Ledersamlingen 2024 

Assisterende generalsekretær, Else-Marthe Sørlie Lybekk, gjennomgikk 
agendaen for NIFs ledersamling 2024, som avholdes på Ullevål Stadion 
den 14. november 2024.  

 
 



h) Endelig oppnevnelse i arbeidsgruppe e-sport 
Med ref. til sak 161 i styremøte nr. 20 (2023-2025), 25. september 2024, 
fikk idrettsstyret en skriftlig orientering om at også Norges 
Sportskytterforbund vil delta med en representant i e-sport-
arbeidsgruppen. 
 
Arbeidsgruppens endelige sammensetning er da som følger: 

• Ole Jørstad – idrettsstyret, leder 
• Bjørnar Orion Klinkenberg – Norges Cykleforbund 
• Tor Anders Hansen – Norges Golfforbund 
• Gabrielle Bjørnstad-Northern – Norges Triatlonforbund 
• Kim Gibson – Norges Kampsportforbund 
• Tarjei Mo Batalden – Norges Seilforbund 
• Christian Borgersrud – Norges Fotballforbund (det er pr. ikke 

endelig avklart hvem som vil delta fra NFF, men Borgersrud deltar 
inntil videre) 

• Grethe Hillestad – Vestland IK 
• Gyda Winther – Norges Sportskytterforbund 

 
I tillegg bidrar advokat Tord Jordet og seniorrådgiver Per Tøien fra NIFs 
administrasjon i arbeidsgruppens arbeid. 
 

i) Endelig oppnevnelse i idrettsrådsutvalg 
Idrettsstyret fikk en skriftlig orientering om den endelige 
sammensetningen av idrettsrådsutvalget. Den er som følger: 

• Erik Unaas, idrettsstyret, leder  
• Kjetil Bakke, styreleder Viken idrettskrets 
• Berit Kalgraff, styreleder Møre og Romsdal 
• Iren Antonsen, styreleder Ullensaker idrettsråd (Viken) 
• Gina Blomberg, styreleder Alver idrettsråd (Vestland) 
• Øyvind Sørensen, styreleder Tromsø idrettsråd (Troms) 
• Harald Overrein, ansvarlig soneidrettsråd Innherad-regionen 
• Anette Brurås, president Norges Triatlonforbund 

(ev. Trude Sæther Hansen, visepresident Norges 
Volleyballforbund) 

• Tom Svellet, leder for hovedutvalg for kultur i Innlandet 
fylkeskommune  

 

 



189: Eventuelt 
• Henvendelse fra Norges Håndballforbund 

Idrettsstyret fikk informasjon om en henvendelse fra Norges 
Håndballforbund knyttet til bruken av Oslofjord Convention Center.  
Henvendelsen svares ut administrativt da forespørselen gjelder forhold 
som tilligger et særforbund å selv ta stilling til. 

 
 
Sak 190: Høring – «Forslag til ny forskrift om forbud mot markedsføring av 
visse næringsmidler rettet mot barn og ny hjemmel i matloven om 
overtredelsesgebyr» 
Generalsekretæren innledet til saken. 
 
Advokat i NIFs juridiske avdeling, Tord Jordet, orienterte videre. 
 
Helse- og omsorgsdepartementet (HOD) har en ny forskrift om forbud mot 
markedsføring av visse næringsmidler rettet mot barn på høring 
En forskrift vil kunne få alvorlige konsekvenser for idretten, uten at 
departementet har utredet disse. 
 
Vedtak: 
Idrettsstyret ba generalsekretæren sende inn et høringssvar som synliggjør at 
forskriften vil kunne få betydelige konsekvenser for idretten, og at disse bør 
konsekvensutredes før en eventuell vedtakelse. 

 
 
 
Det ble gjennomført «Åpen time» for media og organisasjonen 14. november 
2024. 
 
Neste ordinære styremøte er 28. november 2024. 
 
 

 


